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Mooie wandeling.                                                                                                                                               

Eind september zijn we weer bij Ruben op bezoek 

geweest in Duitsland, Antje had weer een mooie 

wandeling uitgezet. Ze bracht ons met de auto naar het 

startpunt en toen we klaar waren zo’n 20 km verder 

werden we weer door haar opgehaald, over service 

gesproken! De volgende dag de duiven weer bewonderd 

en een mooie Jiennense doffer mee naar huis genomen, 

die ik geruild had voor een duivin van mij. Dus als je van 

duiven, wandelen en/of fietsen houdt ben je bij ‘’Antjes 

Feuerberg’’ Pension-B & B op het goede adres.  

SIS Jubileumshow.                                                                                                                                                          

Begin oktober was er weer de gezellige Jongdierendag 

bij de EZHSV waar ik ook wat jongen had zitten die het 

redelijk deden en drie weken later was het zover, 

onze Jubileumshow en die was geslaagd, ditmaal twee 

dagen met een recordinzending van 530 duiven 

verdeeld over 17 Spaanse rassen die werden gekeurd 

door een mix van Spaanse-, Duitse-, Engelse- en 

Nederlandse keurmeesters. Vrijdagavond werd de 

show geopend door NBS-voorzitter Thom Laming 

waarna het vragenuurtje met de Spaanse 

keurmeesters volgde. Zaterdag werd door de Haagse 

Locoburgemeester Kavita Parbhudayal de ‘’Medaille 

van de Koning’’ uitgereikt aan Aad Wolvers die met 

zijn blauw zwartgebande Balear doffer winnaar was 

van de clubshow. Ook werden de jubilarissen 

gehuldigd, Het volledige verslag kunt u in mei in het 

nieuwe SIS-bulletin lezen.  

Mooie promotie.                                                                                                                                                            

Het showseizoen is altijd wat druk, een week later zaten mijn duiven alweer op de SZN-show in 

Waalwijk waar ik samen met Jerry van Toor van de Haagse Tilduivenbond een promotiestand 

bemande. Het was een mooie show, niet heel druk maar mooie duiven en mooi aangekleed. We 

maakten wel mooie promotie en waren uitgebreid op TV Brabant. Mijn duiven deden het ook 

geweldig met éénmaal 97- en drie keer 96 punten, wel jammer dat ik de enigste inzender met 

Spaanse duiven was, 

Waalwijk schijnt 

verschrikkelijk ver weg te 

zijn! 
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 In het derde weekend van november waren we weer present op de EZHSV-show in het Zuiderpark. 

Deze keer waren er iets minder duiven ingezonden maar het was weer een mooie show en ook hier 

opende Thom Laming de show, hij heeft het er maar druk mee, ongelofelijk hoeveel werk deze man 

verzet voor de duivenhobby. Kees Wijsman had de mooiste Jiennense, Daan de Wijs de mooiste 

Gaditano, Dirk de Zeeuw de mooiste Canario en ikzelf had de mooiste oude Jiennense duivin. 

Marteño’s erkend.                                                                                                                                                   

Op de Gelderland/NBS Bondshow waren 

iets meer Spaanse duiven ingeschreven, 

44 stuks met de Valencianen 

meegerekend, ook niet echt veel en op 

de Morrillero’s na niets uit de regio. 

Andre Verhoork had met zijn blauw 

gekraste Marchenero duivin met 97 

punten weer de mooiste, Rene v.d. 

Wouw behaalde 96 punten met zijn 

zwarte Morrillero doffer en bij de 

Valencianen hadden alle drie de 

inzenders: combi M & M, Kees Wijsman 

en Jan Reijnders één keer 96 punten. 

Mijn Jiennense kwamen deze keer niet 

hoger dan 95 punten maar ik was hier voor de Martño’s, die deden het wel goed en scoorden nu 

ruim voldoende en zijn nu ook erkend in Nederland nu alleen nog in askleur maar daar gaan we wat 

aan doen. Volgend jaar gaat de Gelderlandshow weer door maar dan op een andere locatie waar er 

meer ruimte is en betere voorzieningen zijn en hebben zich ook weer kandidaat gesteld voor de 

Bondsshow, nu de stemming op de Voorjaarsvergadering van de NBS afwachten. 
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Allround Kampioenschap.                                                                                                                                                    

In november In december hebben we ook onze eerste twee keuringen voor de nieuwe Allround 

competitie o.a. bij Bas van Meeteren en zijn we druk met de voorbereidingen van onze deelname 

aan het Europese Kampioenschap voor de Spaanse Rassen in Dortmund op 4 en 5 januari, we gaan er 

met 38 duiven heen, ben benieuwd, ondertussen; blijven trainen, Keep them Flying!   

Bas Mullekes.   
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


